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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgy űlésről szóló
2012 . évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani a Orbán Viktor Miniszterelnök Úrho z

„Az egymásra hagyatkozó, kölcsönös segítségnyújtás keretében számíthat-e
Tapolca városa a Miniszterelnök Úrra? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Németországi kapcsolataim révén három magyar kórházba sikerült ingyenesen j ó
minőségű , mindennapi munkavégzéshez szükséges felszereléseket, eszközöke t
szerezni . Az adományok értéke több mint tízmillió forint, amely az ajkai Magyar Imre
Kórházat, a tapolcai Deák Jenő Kórházat, valamint az ózdi Almási Balogh Pál Kórház
és Rendelőintézetet gazdagította. Az adományok a központi költségvetés várhat ó
kiadásait csökkentették, a nélkülözhetetlen eszközök állami forrás bevonása nélkül
juthattak el az említett egészségügyi intézményekbe .

Örömömre szolgál, hogy ily módon segíthettem a kórházak eszközállományána k
fejlesztésében . Választókerületemben van ugyanakkor olyan egyéb jellegű forrásigény
is, amelyen a magam szerény lehetőségeivel nem tudok segíteni .

Tapolca Város Önkormányzata jelezte felém, hogy a város zöld területeine k
karbantartása nagymértékben megterheli a költségvetésüket, mivel jelenleg külsős cég
végzi az ehhez kapcsolódó feladatokat . Tapolca közigazgatási területén (6300 ha) a
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helyben keletkez ő zöldhulladékok, illetve fák ápolását szeretnék ezentúl saját maguk
szakszerűen elvégezni . A nyesedékek feldolgozása végett egy ágaprító gép (Vandael e
TV 16-22 D 52 LE HATZ) beszerzése lenne feltétlenül indokolt . Tekintettel arra,
hogy az új környezetvédelmi előírások nem teszik lehetővé az ágak égetését ,
szükséges olyan környezetkímél ő eljárások igénybevétele, amelyek összhangba n
vannak az európai uniós el őírásokkal, illetve környezetünk védelmével . A keletkez ő
aprítékot vissza tudják adni a természetnek, ezáltal meg tudják valósítani az ide
vonatkozó környezetvédelmi előírásokat . Az önkormányzat költségvetése jelenleg
nem teszi lehetővé, hogy a gépet önerőbő l beszerezzék .

Kérdezem tehát Tisztelt Miniszterelnök Urat, hogy a fenti előzmények ismeretében
biztosít-e a Kormány rendkívüli forrást Tapolca Város Önkormányzatána k
eszközbeszerzéséhez?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017. február 9 .

Tisztelettel :

Ri LaJ'os

Jobbik
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